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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-03-28, § 12 

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 28 mars kl. 17:30 – 17:50 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 3 april 2023 §§ 1-10, 12, 13, 15, 16  

Omedelbart justerade paragrafer §§ 11, 14 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

 Petra Larsson (S) 

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Tjänstgörande ersättare 

Mikael Peterson (C) för Vakant (C) 

Anders Öhrling (S) för Stian Armstad (S)  

Lotten Hammar (S) för Hassan Jama (V)  

 

 

Ersättare:  

Onur Esinsel (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Carlbom (MP) 

Roine Löfgren (SD) 

Christoffer Heimbrand (L) 

 

 
 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 

Carina Braun, Susanne Olsson, personalföreträdare för Kommunal 

Linda Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 12 
Remiss av Motion om att genomföra en stadsövergripande 
lokaleffektivisering – svar på remiss från Kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2023/951 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 9 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP), Mikael Peterson (C), Hanna 
Wistrand (L) och Leif Söderström (SD) föreslår (se beslutet). 
 

2) Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) föreslår: 
 

1. Att bifalla motionen  
2. Att därutöver anföra: 

 
Stockholms kostnader för lokaler är gigantisk, cirka 5 miljarder 
kronor årligen. Samtidigt står många lokaler tomma under delar 
av dygnet. I ett långt perspektiv är detta en ohållbar situation. I 
en tid när alla kostnader ökar är det angeläget att omgående se 
över stadens, och stadens intressenters (t.ex. ideella föreningar), 
lokalbehov och lokalutnyttjande.  
 
Att de publika idrottsanläggningarna har hög beläggning är vi 
säkra på stämmer. Däremot kan möjligen de lokaler som hyrs ut 
till idrottsföreningar med flera ses över i nyttjandegrad, likväl som 
administrativa lokaler.  
 
Det är bra att idrottsförvaltningen redan idag genomför vissa 
insatser för att öka lokalutnyttjandet och det välkomnas. Vår 
förhoppning är dock att det går att göra ännu mer. Vi tror också 
att staden måste samordna detta arbete centralt för att se hela 
stadens lokalbehov ur ett helikopterperspektiv. Därför anser vi 
att motionens yrkande om en stadsövergripande 
lokaleffektivisering bör genomföras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP), Mikael Peterson (C), Hanna 
Wistrand (L) och Leif Söderström (SD). 
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Reservation 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet 
med hänvisning till sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Precis som förvaltningen svarar på motionen är lokalkostnader 
en av de större utgifterna för idrottsnämndens budget och att det 
därför är viktigt att arbeta lokaleffektivt. Dessutom har vi en stor 
brist på idrottsanläggningar i Stockholm och våra föreningar 
krigar om de bokningsbara tiderna som finns. Därför är det 
väldigt märkligt att det finns flera skolidrottslokaler som 
föreningslivet inte får använda, utan istället står outnyttjade på 
kvällstid. Stockholm stad kan inte bara sitta på dessa 
eftertraktade lokaler utan att använda dem, detta problem måste 
vi ta tag i. 
 
Den nya vänstermajoriteten väljer istället att minska ambitionen 
för nyttjande av skolornas idrottslokaler genom att skriva att de 
bara vill ha nytt öppnande för kultur- och föreningsliv i en skola i 
varje stadsdelsområde. Den grönblå majoriteten arbetade utifrån 
direktivet att tillgängliggöra samtliga nybyggda skolidrottshallar 
för föreningsverksamhet samt att öka nyttjandet av befintliga 
skolidrottshallar skulle tillgängliggöras genom bland annat 
passerkortslösningar.  
 
Vi vill att ambitionen om att fler skolidrottslokaler ska användas 
av föreningslivet ska höjas. Stockholm ska inte ha idrottslokaler 
som står tomma medan barn inte får tillräckligt med 
träningstider. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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